
CDA fractie Oude IJsselstreek

Vragen betreffende verkenning  gezamenlijke uitvoering participatiewet.

1 Is de nieuwe "beheers- of bestuursvorm" al bekend??  Dit is van wezenlijk belang
voor de aansturing en de verantwoordelijkheid vanuit de deelnemende gemeenten.
U vraagt  in punt 5 van het raadsvoorstel aan de raad: het AB van het ISWI te
verzoeken tot ontbinding van de GR in haar huidige vorm zonder dat een nieuwe vorm
bekend is???? .Bovendien ziet onze fractie dit raadsvoorstel als het vaststellen van de
richting.
In oktober staat  het go or not go moment gepland. Met punt 5 neemt de raad Oude
IJsselstreek al een voorschot op dat besluit .

2 Wat zijn de personele, maatschappelijke en financiële consequenties van het opheffen
van beide gemeenschappelijke regelingen. Wie betaalt de rekening??
Kortom, waarom zit er geen plan van aanpak bij dit stuk m.b.t. opheffing GR ISWI.

3 Welke invloed heeft de participatiewet op de voorgenomen fusie nu de wet per 1 januari
2014 hoogstwaarschijnlijk niet van kracht wordt.
En wat zijn dan de mogelijke consequenties voor deze fusie.

4  Welke criteria, doelen gaat u stellen om dienstverlening aan de burgers,  kwaliteit ,
begeleidingsgarantie en zorgplicht te borgen??

5 Wanneer Aalten en Montferland "even niet meedoen", welke personele, organisatorische
en financiële consequenties heeft dat voor de nieuwe organisatie?
Stel, de nieuwe organisatie heeft een "andere werkwijze met een nieuw prijslijstje" is het dan
mogelijk dat deze beide gemeenten al hun activiteiten zelf gaan uitvoeren.
Betekent dit dan ook, dat de samenwerking "nog verder van huis is" en dat we "maar" met
twee gemeenten overblijven?

6 Bij punt 2 vraagt u in te stemmen met de koers om de Participatiewet vanuit een nieuwe
organisatie uit te voeren binnen de gestelde kaders zoals in de verkenning . Welke kaders
bedoelt u?       Sociaal Domein??? Op pag.5  Samenvatting??  En/of de visie en
uitgangspunten genoemd op pagina 6. Dit alles of zijn er nog specifiek andere
genoemd?

7  Waarom is de WMO raad niet om advies gevraagd??

Met vriendelijke groet,
Ans Aalbers van Ham
CDA fractie Oude IJsselstreek


